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PROTOKÓŁ NR 2/2024 

z II Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju 

z dnia 27 maja 2024 r. 

 

II Sesja Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju odbyła się w dniu 27 maja 2024 r. o godz. 

15.30 w sali obrad Urzędu Miejskiego w Piwnicznej-Zdroju. W sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Sesję prowadziła Monika Dominik – Przewodnicząca Rady.   

 

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Dokonała otwarcia obrad. Poinformowała, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym sesje Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udział w obradach oznacza ak-

ceptację przetwarzania danych osobowych w postaci utrwalenia swojego wizerunku i głosu. 

Powiedziała, że klauzula dotycząca przetwarzania danych osobowych znajduje się na drzwiach 

wejściowych do sali obrad. Poinformowała, że w związku z obowiązkiem transkrypcji obrad 

nie ma możliwości wypowiadania się bez użycia mikrofonu, każda wypowiedź musi być kie-

rowana bezpośrednio do mikrofonu, w danym momencie może wypowiadać się tylko jedna 

osoba. Poprosiła o nie włączanie się do wypowiedzi innych osób, ponieważ powoduje to zabu-

rzenie czystości głosu, a co za tym idzie nie rzetelną transkrypcję wypowiedzi. Przypomniała 

również o przepisach o ochronie danych osobowych i nie używaniu nazwisk osób nie będących 

osobami publicznymi. Poprosiła o stosowanie się do powyższych wskazań. Odczytała propo-

nowany porządek Sesji Rady. Zapytała, czy są jakieś wnioski, co do zaproponowanego po-

rządku obrad. Złożyła wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez zmianę kolejności 

punktów w sposób następujący: punkty 6, 7, 8, 9, 10, 11 stają się kolejno punktami 1, 2, 3, 4, 

5, 6, natomiast punkty 1, 2, 3, 4, 5 stają się kolejno punktami 7, 8, 9, 10, 11. Zapytała, czy są 

jeszcze jakieś wnioski do porządku obrad.  

 

Tomasz Michałowski – Burmistrz  

Złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Miasta  

i Gminy Piwniczna-Zdrój jednostki strukturalnej. D - ŁOMNICA-ZDRÓJ. Poinformował, że 

projekt ten ma związek z możliwością realizacji domu przedpogrzebowego w Łomnicy-Zdrój 

w bezpośrednim sąsiedztwie istniejącego cmentarza. Powiedział, że zostały złożone autopo-

prawki do uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie i zmiany uchwały 

budżetowej Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój na rok 2024. Zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu 

znajduje się błędny zapis w kilometrażu budowy chodnika na ulicy Szczawnickiej, było 2+200 

do 2+248, a powinno być 2+200 do 2+428. Odniósł się do projektu uchwały w sprawie udzie-

lenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosądeckiego w związku z współfinansowaniem in-

westycji budowy chodnika na ulicy Szczawnickiej informując, że Powiatowy Zarząd Dróg 

przesłał do tutejszego Urzędu projekt umowy z pomylonym kilometrażem. Zwrócił uwagę, że 

w uchwale był błąd, który został powielony, stąd konieczność wprowadzenia autopoprawki. 

Poinformował, że było 2+200 do 2+248, a powinno być 2+200 do 2+428. Zwrócił uwagę, że 

korzystając z okazji chciałby jeszcze przeczytać e-mail, który dzisiaj dotarł z Powiatowego 

Zarządu Dróg w Nowym Sączu, a który informuje, iż w pierwotnym projekcie umowy na rea-

lizację zadania doszło do oczywistej omyłki pisarskiej w odniesieniu do kilometraża końco-

wego zadania, prawidłowy kilometraż zadania to 2+200 do 2+428. Poinformował, że Zarząd 

Dróg przeprasza za pomyłkę. Stwierdził, że oczywiście ten e-mail będzie dostępny do wglądu, 

zostanie skserowany. 
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Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś wnioski.  

 

Nie było więcej wniosków.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła o potwierdzenie swojej obecności poprzez naciśnięcie dowolnego przycisku na urzą-

dzeniach do głosowania. Poinformowała, że na Sesji obecnych jest 15 radnych, w związku  

z powyższym można podejmować prawomocne uchwały. Poddała pod głosowanie wniosek nr 

1 w sprawie zmiany porządku obrad poprzez zmianę kolejności punktów w sposób następujący, 

punkt 6, 7, 8, 9, 10, 11 stają się kolejno punktami 1, 2, 3, 4, 5, 6, natomiast punkty 1, 2, 3, 4, 5,  

stają się kolejno punktami 7, 8, 9, 10, 11.  

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie wniosek nr 2 w sprawie zmiany porządku obrad poprzez dodanie  

w części II – podjęcie uchwał punktu 21 o treści: „21. Uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Piwniczna-Zdrój, Jednostki strukturalnej „D” – ŁOMNICA-ZDRÓJ”. 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jakieś uwagi, co do treści zawartych w protokole z I Sesji Rady Miejskiej.  

 

Nie było uwag.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie protokół z I Sesji Rady Miejskiej. 

 

PROTOKÓŁ NR 1/2024 z I Sesji Rady Miejskiej  został przyjęty jednogłośnie tj. 15 – za 

(protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania.  

 

Tomasz Michałowski – Burmistrz  

Przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej informując, że: 

− W dniu 7 maja odbyła się uroczysta Sesja, podczas której złożył ślubowanie na Burmi-

strza Piwnicznej-Zdroju.  
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− Tego samego dnia w godzinach popołudniowych spotkał się z pracownikami Urzędu 

Miasta i Gminy. Zwrócił uwagę, że z przykrością stwierdza fakt, iż poprzedni Burmistrz 

pan Dariusz Chorużyk nie przekazał mu zarówno Urzędu, ani co najistotniejsze listy 

ważnych i pilnych spraw, nie wytypował też żadnego z urzędników, który by przekazał 

te wiadomości. Powiedział, że nie otrzymał także informacji w formie dokumentu. 

− W dniu 8 maja odwiedził Ośrodek Pomocy Społecznej, gdzie spotkał się z pracowni-

kami tej instytucji, a także Dyrektorem Grzegorzem Chochlą.  

− W dniu 9 maja spotkał się z panią Wiolettą Dermacką, Prezes Lokalnej Grupy Działania 

Brama Beskidu w sprawie najbliższych naborów i uczestnictwa w nich gminy Piw-

niczna-Zdrój.  

− W dniu 10 maja spotkał się z Gerardem Zarębą, Prezesem Fundacji Regionów, z którym 

rozmawiali o realizowanych i przyszłych projektach z udziałem gminy.  

− W godzinach popołudniowych spotkał się z firmą Budplan sp. z o.o., która odpowiada 

za wykonania wykonanie planu studium zagospodarowania przestrzennego.  

− W dniu 14 maja spotkał się ze Stanisławem Michalikiem Nadleśniczym Piwnicznej,  

z którym omówili bieżące sprawy, a także najbliższe wspólne działania.  

− Odbyło się spotkanie z głównym organizatorem zaplanowanego w czerwcu w Wier-

chomli Festiwalu Grajdołek. 

− W tym samym dniu spotkał się ze Stanisławem Bielem kapelmistrzem Orkiestry oraz 

jej przedstawicielami, z którymi rozmawiali o przyszłości oraz bieżącej działalności.  

− W godzinach popołudniowych spotkał się z podopiecznymi oraz pracownikami Stowa-

rzyszenia Nasz Dom.  

− W dniu 15 maja w Łącku uczestniczył w spotkaniu włodarzy siedmiu gmin Powiatu 

Nowosądeckiego w ramach Lokalnej Grupy Działania Brama Beskidu.  

− W tym samym dniu spotkał się z Anielą i Adamem Kleszczyńskimi, rodziną uznawaną 

za twórcę uzdrowiska pana Juliusza Korwin Gąsiorowski. 

− W dniu 16 maja odbyło się spotkanie z organizatorami Międzynarodowego Spływu Ka-

jakowego na Popradzie, komandorem Teresą Mątkiewicz, a także z panem Krzysztofem 

Nalepą.  

− W dniu 17 maja odwiedził przedszkole na Hanuszowie, gdzie rozmawiali z panią Dy-

rektor Małgorzatą Jurzynek o funkcjonowaniu tej placówki. 

− Spotkał się także z przedstawicielami firmy PRDM sp. z o.o. w sprawie bieżących re-

montów dróg.  

− W godzinach popołudniowych spotkał się z przedstawicielem firmy Projbud, która ma 

wykonać modernizację dokumentacji projektowej dla zadania modernizacji infrastruk-

tury turystycznej na terenie Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój, rozbudowa Parku Zdro-

jowego tzw. park luster oraz opracować dokumentację projektową dla zadania moder-

nizacji infrastruktury turystycznej na terenie Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój zagospo-

darowanie parku Węgielnik.  

− 18 maja w Nowym Sączu uczestniczył w wojewódzkich obchodach Dnia Strażaka po-

łączonych z jubileuszem 150-lecia Nowosądeckiej Straży Pożarnej. Powiedział, że uro-

czystość uświetnił występ Orkiestry Dętej OSP z Piwnicznej-Zdrój.  

− W dniu 20 maja spotkał się z panem Zenonem Citakiem, Dyrektorem Szkoły Podsta-

wowej nr 1.  

− W tym samym dniu odbyło się spotkanie z Zarządem Towarzystwa Miłośników Piw-

nicznej, z którym poruszyli temat funkcjonowania Muzeum Regionalnego.  

− Odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Grand, która wykonuje projekty i re-

mont na basenach w Radwanowie w ramach dofinansowana inwestycji z Rządowego 

Funduszu Polski Ład.  
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− 21 maja odbył spotkanie z firmą PKN Projekt sp. z o.o. wykonawcami opracowania 

dokumentacji technicznej modernizacja ulic Chrobrego, Halnej, Ogrodowej, Rzeszutki, 

Kolejowej, 3 Maja, Źródlanej, a także Rynek w Piwnicznej-Zdroju w zakresie infra-

struktury komunalnej obejmującej drogi, chodniki, kanalizację sanitarną i wodocią-

gową, a także oświetlenie oraz parking. 

− Odwiedził Zakład Leśno-Drzewny w Kosarzyskach, gdzie zapoznał się z funkcjonowa-

niem tej placówki.  

− Wizytował Park Zdrojowy, gdzie spotkał się z właścicielem firmy realizującym inwe-

stycję tężni solankowej.  

− w tym miejscu.  

− 22 maja odwiedził Sanatorium Uzdrowiskowe Limba. 

− W tym samym dniu spotkał się z sołtysami oraz osiedlowymi, z którymi ustalili tryb 

przygotowań do przeprowadzenia wyborów w tych jednostkach.  

− W godzinach popołudniowych spotkał się z wykonawcą remontowanego placu zabaw 

na Kokuszce. 

− 23 maja spotkał się z Tadeuszem Zarembą, Starostą Nowosądeckim, z którym rozma-

wiali o realizowanych i przyszłych inwestycjach na terenie Miasta i Gminy Piwniczna-

Zdrój. 

− W tym samym dniu spotkał się również z panią Sabiną Bielecką, Kierownik Zespołu do 

spraw gospodarki nieruchomościami, z którą omówili bieżącą sytuację dotyczącą uzy-

skania prawnego dojazdu do nieruchomości przylegających do gruntów Skarbu Pań-

stwa, przez które prowadzi jedyna droga, bez której gmina straci dostęp do prawie hek-

tarowej działki. Podziekował panu Przewodniczącemu Osiedla Majerz za to, że we 

wcześniejszych miesiącach pilotował tę sprawę, ponieważ pewnie bez jego pomocy by-

łaby ona już przegrana.  

− W dniu 24 maja uczestniczył w Małopolskim Dniu Samorządu Terytorialnego w Starym 

Sączu.  

− 25 maja uczestniczył w Piwnicznej-Zdroju w otwarciu Międzynarodowego Spływu Ka-

jakowego na Popradzie.  

− W dniach 13, 20, 27 maja odbył łączne 25 spotkań w ramach cotygodniowych spotkań 

z mieszkańcami.  

Powiedział, że są to oczywiście najistotniejsze aktywności w okresie pomiędzy sesjami. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jakieś pytania do sprawozdania pana Burmistrza.  

 

Nie było pytań.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że udzieli teraz głosu Radnemu Powiatowemu panu Stanisławowi Sułkow-

skiemu ze względu na to, że spieszy się mu i bardzo prosił o głos.  

 

Stanisław Sułkowski – Radny Powiatu Nowosądeckiego  

Pogratulował wszystkim wyboru, radnym na następną kadencję, pani Przewodniczącej oraz 

panu Burmistrzowi, w ciężkim boju zwycięstwa. Wyraził nadzieję, że wszyscy razem wspólnie 

będą służyli tej pięknej ziemi piwniczańskiej, niech Piwniczna rozwija się i niech służy to dla 

mieszkańców i niech będą oni dumni z radnych. Powiedział, że ze swej strony obiecuje, że tak 

jak do tej pory zawsze będzie służył pomocą i w każdej sprawie będą interweniowali, czy do 

pana Starosty, czy w Zarządzie Dróg Powiatu, a więc gdzie tylko będzie możliwość. Zwrócił 



5 
 

uwagę, że na koniec chce też podziękować mieszkańcom Piwnicznej za poparcie, jakie uzyskał 

w tej gminie, jest za nie wdzięczny i nie ukrywa, że jest to dla niego dodatkowa mobilizacja do 

pracy jako, że wykonali bardzo dużo i na pewno nie zawiedzie. Poinformował, że tak jak po-

wiedział, niedługo ma spotkanie z panem Burmistrzem, ale na pewno wie, co jest do zrobienia, 

bo w swojej ulotce podawał to wszystko, na pewno jest chodnik na Kosarzyska, dokończenie 

chodnika na Łomnicy do góry, żeby już tam był zakończony, jest Wierchomla i na pewno są to 

decyzje, które są potrzebne i tak, jak już rozmawiał przed Sesją z panem Burmistrzem, ma 

nadzieję, że po połowie czerwca przyjedzie tutaj z panem Starostą, żeby objechali po gminie  

i wybrali te prace, które są najważniejsze dla mieszkańców Piwnicznej, niech im służą. Zwrócił 

uwagę, że jeszcze raz wszystkim gratuluje i ma nadzieję, że następnym razem na Sesji będzie 

mógł siedzieć dłużej.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Podziękowała panu Radnemu stwierdzając, że liczą na bardzo dobrą współpracę.  

 

Radny Stanisław Sułkowski opuścił obrady Sesji Rady.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady z działalności międzysesyjnej.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Przedstawiła sprawozdanie z działalności międzysesyjnej informując, że:  

− W dniu 9 maja br. spotkała się z panem Burmistrzem Tomaszem Michałowskim w celu 

ustalenia szczegółów dotyczących spotkania z radnymi oraz II Sesji Rady Miejskiej.  

− W dniu 20 i 27 maja br. w godzinach od 8.00 – 10.00 pełniła dyżur w biurze Rady 

Miejskiej.   

− W dniu 23 maja br. uczestniczyła w Forum Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów 

Małopolski organizowanym przez Małopolski Instytut Samorządu Terytorialnego i Ad-

ministracji w Krakowie, którego tematem było: Rozpatrywanie skarg, wniosków i pe-

tycji przez rady gmin i rady powiatu.  

− Również w dniu 23 maja odbyło się spotkanie radnych mające na celu omówienie ma-

teriałów na II Sesję Rady Miejskiej. 

Poinformowała, że do biura Rady Miejskiej wpłynęła następująca korespondencja: 

− pismo Burmistrza skierowane do Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zaopiniowania 

projektu zmiany części tekstowej miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-

nego w zakresie jednostki strukturalnej A.IV – KOSARZYSKA,  

− pismo Dyrektora Wydziału Prawnego i Nadzoru Małopolskiego Urzędu Wojewódz-

kiego w sprawie sposobu składania oświadczeń majątkowych,  

Powiedziała, że korespondencja została przekazana radnym na podane adresy e-mail. Przypo-

mniała o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego w terminie 30 dni od dnia złożenia 

ślubowania.  

 

CZĘŚĆ II – PODJĘCIE UCHWAŁ 

Ad. 1. Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że zgodnie z art. 19 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy wybiera ze 

swego grona wiceprzewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co naj-

mniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. Zwróciła uwagę, że § 46 załącz-

nika nr 4 do statutu Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój precyzuje procedurę przeprowadzenia 

tajnego głosowania w sposób następujący: 
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1. W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady, 

przy czym każdorazowo Rada ustala sposób głosowania, a samo głosowanie przepro-

wadza wybrana z grona Rady komisja skrutacyjna z wyłonionym spośród siebie prze-

wodniczącym. 

2. Komisja skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia sposób głosowania 

i przeprowadza je wyczytując kolejno radnych z listy obecności. Radni podchodzą do 

wyznaczonego, zapewniającego tajność głosowania miejsca i ustawioną  urną. 

3. Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji. 

4. Po przeliczeniu głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytuje protokół, poda-

jąc wynik głosowania. 

5. Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Poprosiła o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. Zgłosiła kandydaturę pana Rad-

nego Marcina Nowaka pytając, czy wyraża zgodę.   

 

Marcin Nowak – Radny  

Wyraził zgodę.  

 

Jan Toczek – Radny  

Zgłosił kandydaturę pani Marii Adamuszek.  

 

Maria Adamuszek – Radna  

Wyraziła zgodę zgłaszając pana Radnego Wiesława Keklaka.  

 

Wiesław Keklak – Radny  

Wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury.  

 

Nie było innych kandydatur.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zamknęła listę kandydatur informując, że skład komisji skrutacyjnej jest następujący: Radna 

Maria Adamuszek, Radny Wiesław Keklak, Radny Marcin Nowak. Poprosiła o zgłaszanie kan-

dydatów na stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  

 

Marcin Bogaczyk – Radny  

Zgłosił kandydaturę Radnej Anety Janur-Majocha. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy pani Radna wyraża zgodę.  

 

Aneta Janur-Majocha – Radna  

Wyraziła zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury.   

 

Nie było innych kandydatur.  
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Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zamknęła listę kandydatur. Poprosiła komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie się i przygoto-

wanie oraz przeprowadzenie głosowania. Zarządziła 10 minut przerwy.  

 

PO PRZERWIE 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Wznowiła obrady po przerwie. Poprosiła komisję skrutacyjną o objaśnienie sposobu głosowa-

nia i przystąpienie do czynności związanych z jego przeprowadzeniem.  

 

Wiesław Keklak – Radny  

Poinformował, że komisja skrutacyjna się ukonstytuowała, a on został wybrany przewodniczą-

cym i będą wybierać Wiceprzewodniczącą Rady. Powiedział, że została podana kandydatura, 

tylko jedna osoba, Radna Aneta Janur-Majocha. Zwrócił uwagę, że pani Maria policzy karty 

do głosowania, których powinno być 15 i odda osobie, która będzie je rozdawać, ponadto po-

każe, czy urna jest pusta. Poinformował, że na karcie do głosowania jest pieczątka Rady Miej-

skiej i każdy podchodząc podpisze listę, że otrzymał kartę. Zwrócił uwagę, że na karcie są dwie 

kratki, w jednej kratce „jestem za”, w drugiej „jestem przeciw”, jeśli jest się przeciw, zaznacza 

się w kratce jestem przeciw, jeśli jest się za, w kratce jestem za. Powiedział, że po kolei będzie 

czytał i radni będą podchodzić. Wskazał na miejsce tajnego głosowania, ponieważ głosowanie 

ma być tajne. 

 

Przeprowadzono tajne głosowanie.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Podziękowała komisji skrutacyjnej za sprawne przeprowadzenie głosowania. Zarządziła 10 mi-

nutową przerwę celem przeliczenia głosów i ustalenia wyników głosowania.  

 

PO PRZERWIE 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Wznowiła obrady po przerwie. Poprosiła przewodniczącego komisji skrutacyjnej o ogłoszenie 

wyników głosowania.  

 

Wiesław Keklak – Radny  

Odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania (załącznik do protokołu) informując, że 

kandydatka Radna Aneta Janur-Majocha uzyskała bezwzględną większość głosów, w związku 

z powyższym została wybrana na Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Pogratulowała pani Radnej.  

 

Aneta Janur-Majocha – Wiceprzewodnicząca Rady  

Podziękowała radnym za oddane głosy i zaufanie, zapewniając o dobrej współpracy.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że Rada Miejska w Piwnicznej-Zdroju podjęła w głosowaniu tajnym Uchwałę 

Nr II/2/2024 z dnia 27 maja 2024 r. stwierdzającą wybór Radnej Anety Janur-Majocha na sta-

nowisko Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju. Pogratulowała wyboru.  
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Ad. 2. Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Rewizyjnej zwracając uwagę, aby wypowiadać 

się do mikrofonu. Zgłosiła kandydaturę Radnego Tomasza Ortyla.  

 

Tomasz Ortyl – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Wojciecha Porębskiego.   

 

Wojciech Porębski – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Wiesława Keklaka.   

 

Wiesław Keklak – Radny  

Wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury.  

 

Nie było innych kandydatur.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Komisję o wybór i wskazanie Przewodniczącego.   

 

Komisja wskazała na Przewodniczącego Radnego Tomasza Ortyla, który wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że skład Komisji Rewizyjnej jest następujący: Tomasz Ortyl – Przewodniczący 

Komisji, Wiesław Keklak – członek Komisji, Wojciech Porębski – członek Komisji. Poddała 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/3/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego głoso-

wania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 3. Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zgłosiła kandydaturę 

Radnej Marii Adamuszek.  

 

Maria Adamuszek – Radna  

Wyraziła zgodę. Zgłosiła kandydaturę Radnego Jana Toczka.   

 

Jan Toczek – Radny  

Wyraził zgodę.  

 

Maria Adamuszek – Radna  

Zgłosiła kandydaturę Radnego Zbigniewa Janeczka.   

 

Zbigniew Janeczek – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Grzegorza Tokarczyka.  
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Grzegorz Tokarczyk – Radny  

Wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury.  

 

Nie było innych kandydatur.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Komisję o wybór i wskazanie Przewodniczącego.   

 

Komisja wskazała na Przewodniczącą Radną Marię Adamuszek, która wyraziła zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest następujący: Maria Adamu-

szek – Przewodnicząca Komisji, Jan Toczek – członek Komisji, Zbigniew Janeczek – członek 

Komisji, Grzegorz Tokarczyk – członek Komisji.  Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/4/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego głoso-

wania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie powołania Komisji Uzdrowiskowej.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Uzdrowiskowej. Zgłosiła kandydaturę Radnego 

Zbigniewa Janeczka.  

 

Zbigniew Janeczek – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Marcina Waligóry.  

 

Marcin Waligóra – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Marcina Nowaka.  

 

Marcin Nowak – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnej Anety Janur-Majocha.  

 

Aneta Janur-Majocha – Radna  

Wyraziła zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zgłosiła kandydaturę Radnego Filipa Malika.  

 

Filip Malik – Radny  

Wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury.  

 

Nie było innych kandydatur.  
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Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Komisję o wybór i wskazanie Przewodniczącego.   

 

Komisja wskazała na Przewodniczącego Radnego Zbigniewa Janeczka, który wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że skład Komisji Uzdrowiskowej jest następujący: Zbigniew Janeczek – Prze-

wodniczący Komisji, Aneta Janur-Majocha – członek Komisji, Marcin Waligóra – członek Ko-

misji, Marcin Nowak – członek Komisji, Filip Malik – członek Komisji. Poddała pod głosowa-

nie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/5/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego głoso-

wania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie powołania Komisji Finansów i Gospodarki.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Finansów i Gospodarki. Zgłosiła kandydaturę 

Radnej Anety Janur-Majocha.  

 

Aneta Janur-Majocha – Radna  

Wyraziła zgodę. Zgłosiła kandydaturę Radnego Wojciecha Porębskiego.  

 

Wojciech Porębski – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnej Moniki Dominik.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Wyraziła zgodę. Zapytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury.  

 

Nie było innych kandydatur.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Komisję o wybór i wskazanie Przewodniczącego.   

 

Komisja wskazała na Przewodniczącego Radnego Wojciecha Porębskiego, który wyraził 

zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że skład Komisji Finansów i Gospodarki jest następujący: Wojciech Porębski 

– Przewodniczący Komisji, Aneta Janur-Majocha – członek Komisji, Monika Dominik – czło-

nek Komisji. Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/6/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego głoso-

wania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie powołania Komisji Społecznej.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur do Komisji Społecznej. Zgłosiła kandydaturę Radnego Filipa 

Malika.  
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Filip Malik – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Marcina Bogaczyka.  

 

Marcin Bogaczyk – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Włodzimierza Źrałki.  

 

Włodzimierz Źrałka – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Mateusza Bołoza.  

 

Mateusz Bołoz – Radny  

Wyraził zgodę. Zgłosił kandydaturę Radnego Marcina Waligóry.  

 

Marcin Waligóra – Radny  

Wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś kandydatury.  

 

Nie było innych kandydatur.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Komisję o wybór i wskazanie Przewodniczącego.   

 

Komisja wskazała na Przewodniczącego Radnego Filipa Malika, który wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że skład Komisji Społecznej jest następujący: Filip Malik  – Przewodniczący 

Komisji, Mateusz Bołoz – członek Komisji, Włodzimierz Źrałka – członek Komisji, Marcin 

Bogaczyk  – członek Komisji, Marcin Waligóra – członek Komisji. Poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/7/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego głoso-

wania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła poszczególne komisje Rady według właściwości o wydanie opinii w sprawie przed-

łożonych projektów uchwał. Ogłosiła 10 minut przerwy.  

 

PO PRZERWIE  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Wznowiła obrady po przerwie.  

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie zmiany w budżecie i zmiany uchwały budżetowej Miasta i 

 Gminy Piwniczna-Zdrój na rok 2024. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że wpłynęły dwie autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały. Poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  
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Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia Komisji jest jednogłośnie pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

UCHWAŁA NR II/8/2024 – przyjęto, 14 – za, 1 - przeciw (protokół z imiennego głosowa-

nia stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piw-

niczna-Zdrój. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że wpłynęła autopoprawka Burmistrza do projektu uchwały. Poprosiła Prze-

wodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

 

Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia Komisji jest jednogłośnie pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

UCHWAŁA NR II/9/2024 – przyjęto, 14 – za, 1 - przeciw (protokół z imiennego głosowa-

nia stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Miasta i Gminy Piwniczna-

Zdrój dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Głębokiem z przeznaczeniem na dofinansowa-

nie zakupu pojazdu typu Quad wraz z przyczepą transportową dla OSP Głębokie.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do pro-

jektu uchwały.  

 

Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia Komisji jest jednogłośnie pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  
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Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/10/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosądeckiego 

na realizację zadania „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 1520K Piwniczna (ul. 

Szczawnicka) w km 2+200,00 do 2+248”.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że wpłynęła autopoprawka Burmistrza do projektu uchwały. Poprosiła Prze-

wodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

 

Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

UCHWAŁA NR II/11/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały dot. opłaty uzdrowiskowej.   

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do pro-

jektu uchwały.  

 

Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/12/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  
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Ad. 12. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Piwnicznej-Zdroju. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki o przedstawienie opinii do pro-

jektu uchwały.  

 

Wojciech Porębski – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki 

Poinformował, że opinia Komisji jest jednogłośnie pozytywna.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/13/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawicieli do Związku Gmin Krynicko-Po-

pradzkich.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że § 12 statutu Związku Gmin Krynicko-Popradzkich precyzuje, iż w skład 

zgromadzenia wchodzą wójtowie, burmistrzowie i po dwóch przedstawicieli wytypowanych 

przez rady gmin. Poprosiła o zgłaszanie przedstawicieli do Zgromadzenia Związku. Zapropo-

nowała kandydaturę Radnej Anety Janur-Majocha.  

 

Aneta Janur-Majocha – Radna  

Wyraziła zgodę. Zaproponowała kandydaturę Radnego Zbigniewa Janeczka.  

   

Zbigniew Janeczek – Radny.  

Wyraził zgodę.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że zostały wskazane następujące kandydatury: Aneta Janur-Majocha, Zbi-

gniew Janeczek. Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/14/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawicieli do Związku Euroregion Tatry.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że § 9 ust. 2 statutu Związku Euroregion Tatry precyzuje, iż w skład Kongresu 

wchodzi po dwóch delegatów każdego członka zwyczajnego wybranych przez właściwą radę. 

Powiedziała, że jednym z reprezentantów będzie pan Burmistrz Tomasz Michałowski. Popro-

siła o wskazanie drugiego kandydata – przedstawiciela Rady Miejskiej proponując Radnego 

Wiesława Keklaka.  
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Wiesław Keklak – Radny  

Wyraził zgodę.   

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że została wskazana kandydatura Radnego Wiesława Keklaka, w związku  

z powyższym na przedstawicieli Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój do Związku Euroregion „Ta-

try” zostali wskazani: Tomasz Michałowski – Burmistrz Piwnicznej-Zdroju, Wiesław Keklak 

– Radny. Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/15/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 15. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przed-

szkolnego w czasie przekraczającym czas bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w 

publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych utworzonych przy szkołach pod-

stawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Mia-

sto i Gminę Piwniczna-Zdrój. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Społecznej o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

 

Filip Malik – Przewodniczący Komisji Społecznej 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/16/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szcze-

gółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Społecznej o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

 

Filip Malik – Przewodniczący Komisji Społecznej 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  
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Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/17/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 17. Uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

 

Zbigniew Janeczek – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/18/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Przypomniała, że głosowanie następuje po wyświetleniu się na monitorze czasu, a przyciśnięcie 

za wcześnie nie rejestruje głosu. Poprosiła o pilnowanie tego.   

 

Ad. 18. Uchwała w sprawie uzgodnienia prac w obrębie pomnika przyrody.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

 

Zbigniew Janeczek – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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UCHWAŁA NR II/19/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 19. Uchwała w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Społecznej o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

 

Filip Malik – Przewodniczący Komisji Społecznej 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/20/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 20. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXIX/553/2024 z dnia 22 stycznia 2024 r. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Społecznej o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

 

Filip Malik – Przewodniczący Komisji Społecznej 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/21/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 21. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Piwniczna-Zdrój, Jednostki struktu-

ralnej „D” – ŁOMNICA-ZDRÓJ. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  
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Zbigniew Janeczek – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej 

Poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nie było pytań. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR II/22/2024 – przyjęto jednogłośnie tj. 15 – za (protokół z imiennego gło-

sowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

CZĘŚC III – KOŃCOWA  

 

Ad. 1. Wolne wnioski, zapytania, opinie.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos.  

 

Nie było głosów ze strony radnych.   

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy ktoś z sołtysów lub przewodniczących zarządów osiedli chciałby zabrać głos.  

 

Sławomir Wójtowicz – Przewodniczący Zarządu Osiedla Majerz 

Przywitał wszystkich obecnych. Zwrócił uwagę, że swoje wystąpienie podzieli na dwie tury, 

jedno jest organizacyjne i skieruje to pytanie do pani Przewodniczącej, a drugie tak zwane go-

spodarcze pozwoli sobie skierować do pana Burmistrza. Zwracając się do pani Przewodniczą-

cej powiedział, że na dzisiejszej Sesji zauważalna jest zmiana porządku obrad w stosunku do 

ostatnich sesji. Stwierdził, że rozumie, iż jest nowe rozdanie i pani Przewodnicząca jak najbar-

dziej ma prawo do układania tego porządku, ale chciałby zapytać, czy w dalszych sesjach 

agenda będzie utrzymana w tym samym porządku, czyli punkt wolne wnioski i pytania będzie 

na samym końcu sesji. Powiedział, że wcześniej było to przed głosowaniem uchwał, dlatego 

bardzo by prosił o informację. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że zgodnie z pełnioną funkcją to ona decyduje o porządku Sesji i jest za niego 

odpowiedzialna, więc potwierdza, że tak będzie wyglądała Sesja. 

 

Sławomir Wójtowicz – Przewodniczący Zarządu Osiedla Majerz 

Zwracając się do pana Burmistrza powiedział, że zdaje sobie sprawę z tego, iż rozpoczyna on 

pracę, ale chciałby nawiązać głosem mieszkańców do sprawy nieciekawej, ponieważ przy dom-

kach letniskowych przy lasku na Majerzu, pojawiają się tablice informacyjne o terenie prywat-

nym. Stwierdził, że rozumie, iż pan Burmistrz może tego tematu nie wiedzieć, ale jest pan 

Dyrektor Łomnicki, więc zgłasza tę sprawę w dwójnasób, żeby panowie wiedzieli. Powiedział, 

że mieszkańcy są zatrwożeni, ponieważ pojawią się tabliczki teren prywatny i obawiają się, czy 

mogą tamtędy przechodzić. Zwrócił uwagę, że jest to kłopotliwe, bo dawniej tego nie było,  

w związku z tym, jeśli byłaby możliwość, prosi o podjęcie jakichś działań, czy kroków 
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prawnych, aby te tabliczki stamtąd zniknęły, ponieważ po pierwsze nie można się dostać do 

rzeki, a po drugie nie można wejść do lasku, który jest ogólnodostępny. Powiedział, że jak co 

roku w gminie, było planowane po zimowe uzupełnianie ubytków w nawierzchni ulic na terenie 

Miasta i Gminy. Zwrócił uwagę, że w związku z tym powstaje pytanie, czy już wiadomo, kiedy 

będzie czyniony tego typu proces, a jeśli będzie to, czy przed tym działaniem będzie wprowa-

dzona odpowiednia procedura polegająca na tym, że będą najpierw zlokalizowane te ubytki, 

odpowiednio oznaczone, wycięte, żeby miały foremne otwory, a nie poszarpane, ponadto czy 

będą odpowiednio zabezpieczone od spodu odnośnie nie penetrowania wody, żeby je zasmoło-

wać i dopiero wtedy ewentualnie je wypełnić. Poinformował, że ten proces był zgłaszany po-

przedniemu Burmistrzowi, jednak nie przyjął tego jako zasadne, a jego zdaniem jest to zasadne 

z uwagi na to, że co roku w tych samych miejscach wypadają te same otwory w jezdniach. 

Zwrócił uwagę, że w zeszłym roku rozpoczęto budowę chodnika na Majerzu przy ulicy Nad-

brzeżnej, prawie go ukończono, celowo używa prawie, ponieważ zostało jakieś 25 m do zakoń-

czenia jego budowy w stronę przejścia i przejazdu kolejowego na ulicy Nadbrzeżnej. Stwier-

dził, że powodem niezakończenia budowy tego chodnika była lipa, rosnące drzewo, które jest 

wycięte, w związku z tym powstaje pytanie, czy w tym roku będzie planowane dokończenie 

budowy tego chodnika, ponieważ jest to 20, 25 m, nie więcej. Poruszył kwestię boiska sporto-

wego do gry w kosza, które było oddane niedawno, bo jakieś 5, 6 lat temu i jest tam sporo 

ubytków w nawierzchni nie bitumicznej, tylko gumowej. Stwierdził, że stwarza to zagrożenie 

dla osób korzystających. Powiedział, że on wie, iż powodem tego jest zła podbudowa i było to 

zgłaszane poprzednim władzom i w tym zakresie nie poczyniono nic. Zwrócił uwagę, że jest 

tam jeszcze sprawa dodatkowa trawiastego boiska do gry w piłkę nożną, temat oczywiście 

umarł, ale na tę chwilę proponuje, aby nie wracać do tego, bo jest to sprawa o wiele grubsza, 

ale jego zdaniem należałoby poczynić w miarę szybkie kroki celem uzupełnienia tych ubytków  

w nawierzchni gumowej w boisku do gry w kosza. 

 

Tomasz Michałowski – Burmistrz  

Podziękował za zasygnalizowanie wszystkich problemów zapewniając, że na następnej Sesji 

odniesie się do nich już bardzo konkretnie. Zwrócił uwagę, że jeżeli chodzi o chodnik i dokoń-

czenie tych 25 m, to pan Radny Toczek już tę kwestię sygnalizował. Zapewnił, że dołoży wszel-

kich starań, żeby tę inwestycję dokończyć, bo jest to niedługi odcinek, mały fragment, więc na 

pewno będą chcieli to zrobić. Powiedział, że do wszystkich pozostałych uwag udzieli odpowie-

dzi w formie pisemnej na najbliższej Sesji.  

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Zapytała, czy ktoś jeszcze z przewodniczących zarządów osiedli chciałby zabrać głos.  

 

Ad. 2. Zakończenie obrad. 

 

Monika Dominik – Przewodnicząca Rady  

Poinformowała, że wyczerpano porządek obrad dzisiejszej Sesji. Podziękowała wszystkim za 

przybycie. Zakończyła obrady II Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju.  

 

Na tym zakończono obrady II Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej-Zdroju.  

 

 

 

 

Protokołowała  

Magdalena Nieć 


